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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: La Plana 

 Data: dmecres 28 de febrer de 2024 

 Hora: 19h 

 Lloc: Centre Cívic La Plana 

 Regidor/a de barri: Isabel Marcos 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Isabel Marcos: regidoria de barri de La Plana, regidoria de Feminisme, 

Igualtat i LGTBI, regidoria de Gent Gran, regidoria de Cooperació 

o Andreu Mitjans: regidoria de Cultura 

o Javier Romero: regidoria de Joventut, regidoria de Participació Ciutadana 

o Eunice Martín: regidoria de Serveis Socials, regidoria de Salut Pública i 

Consum 

o Joan Jansana: regidoria de Control Ambiental de les activitats, regidoria 

de Transició Energètica i Mobilitat Sostenible, regidoria de Serveis 

Municipals, Espai Públic i Equipaments, regidoria d’Urbanisme i Obres 

d’Infraestructures 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

o Marc Giribet: alcalde, regidoria de Seguretat Ciutadana i Protecció Civil 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Punts d’actualitat municipal 

C. Seguiment de les accions al barri 

D. Torn obert de preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

La regidora de barri, Isabel Marcos, obre la sessió donant la benvinguda als i 

a les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 

B. Punts d’actualitat municipal 

i. Servei de zona blava 

L’alcalde explica la situació de contractació del servei de zona blava als i 

les assistents. A l’entrada del nou equip de govern el contracte amb 
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l’empresa gestora del servei es trobava en fase de pròrroga i sense haver 

preparat la renovació de la contractació. Això ha dut l’Ajuntament ha 

haver de suspendre del servei, però a l’hora ens ha permet estudiar 

altrews vies per millorar el servei, tant amb millor tecnologia com a 

estudiar opcions per bonfiicar a la ciutadania de Sant Andreu. S’està 

treballant per implantar la mateixa aplicació que s’utilitza a l’Àrea 

Metropolitana per unificar el servei amb altres poblacions veïnes. Cal 

entendre que a Sant Andreu hi ha un dèficit d’unes 9000 places 

d’aparcament tenint en compte el nombre de vehicles censats, i per tant 

s’han de buscar maneres de motivar la rotació d’aparcament alhora que 

impulsant el comerç local. 

ii. Pla de sequera 

L’alcalde informa de les mesures principals de l’actual Pla de Sequera i 

de les afectacions que suposaran per la ciutadania de Sant Andreu de la 

Barca. Actualment la ciutat es troba en fase d’emergència 1, el que 

implica mantenir un consum de 200 litres per habitant i dia. 

S’exemplifiquen alguns consums d’activitats quotidianes i d’higiene per 

conscienciar als i les assistents, i s’alerta que es probable que les 

restriccions augmentin durant les properes setmanes si la situació no 

millora. 

C. Seguiment de les accions al barri 

La regidoria de barri, Isabel Marcos, explica quines han estat les accions més 

rellevants al barri, i quines es troben pendents o en execució: 

- Reunió amb veïns dels números 14 – 21 del Carrer Penedès: es va fer 

una reunió on hi va assistir també el regidor Joan Jansana i el coordinador 

de l’àrea de Territori i Sostenibilitat, per fer una valoració tècnica de la 

situació plantejada. Actualment l’estudi es troba actualment en una 

primera fase de diagnosi on s’ha de determinar l’impacte del problema i 

les possibles responsabilitats de la comunitat de veïnes i l’Ajuntament. 

Conforme les fases d’aquest treball vagin avançant, es comunicarà a la 

propietat. 

- Demanda del veïnat del carrer Urgell: s’està treballant per valorar com 

actuar amb els espais dels transformadors elèctrics, propietat de la 

companyia, per poder fer un perímetre de seguretat. 

- S’ha fet ronda pels comerços del barri recollint propostes. 
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- S’ha realitzat la poda pel barri, atenent també a l’espai del centre cívic 

que no acostumava a incloure’s al circuit. Tanmateix, la regidora recorda 

que el criteri tècnic ha estat realitat podes conservadores davant la 

probable manca de pluja i altes temperatures. 

- S’han comunicat algunes reparacions de les voreres i parcs, algunes 

resten pendents de reparar. 

- S’ha incrementat la freqüència de recollida selectiva de paper, de dos a 

tres cops per setmana. 

 

D. Torn obert de paraula 

V1: Valora que l’increment de freqüència de recollida de paper ha millorat 

notablement la situació que demanava la passada assemblea. 

V: viu als edificis del Carrer Anoia 63-67 i demana fer alguna acció per millorar 

la visibilitat als accesos d’entrada i sortida dels parquings, com instalar miralls. 

E.G2.: es prèn nota d’aquestes demandes per treballar-les conjuntament amb 

Policia Local. Es demana, però, que la comunitat de propietaris faci arribar una 

instància per formalitzar la petició. 

V: viu a la Plaça Cerdanya i demana una major presència de Policia Local o 

Mossos d’Esquadra pels constants incidents que s’originen a l’interior de la plaça 

causat per grups que hi entren a fer botellots. Expressa també la seva sensació 

que a Sant Andreu hi ha carrers amb més categoria que altres, perquè a Carrer 

Vallès fa temps que no es fa manteniment i el que s’ha fet el troba ineficient, 

doncs es van tallar fanals que calia arreglar. Valora també que hi ha un excessiu 

nombre de guals de reducció de velocitat. 

E.G.: explica que en els propers dies farem una reunió amb la comunitat de veïns 

i tractarem els temes pertanyents a la plaça. Es nega rotundament que existeixi 

un criteri diferenciador entre els carrers, i s’explica que les tasques de 

manteniment s’organitzen a criteri de la brigada per aspectes com el personal 

necessari per realitzar l’acció o els materials disponibles, en cap cas perquè un 

carrer sigui més important que un altre. En quant als guals, es prèn nota de la 

                                                           
1 Abreviatura de veí/na, per garantir l’anonimat dels i de les assistents. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern. 
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seva valoració però la línea és avançar per aconseguir una menor velocitat de 

circulació per minimitzar riscos. 

V: demana fer alguna acció amb les arrels dels arbres de Carrer Urgell amb 

Carrer Penedès, que estan aixecant les rajoles. 

E.G.: es prèn nota de la demanda. 

V: pregunta si, amb la construcció del nou CAP al barri, es pensa recuperar 

serveis que s’han perdut els darrers anys. 

E.G.: s’explica que és la intenció d’aquest govern de recuperar el màxim de 

serveis possibles. Actualment, tot i que pot semblar que el CAP es troba cada 

cop més buit, el cert és que no disposa d’espais per realitzar alguns serveis i 

s’estan realitzant en altres espais municipals. Alguns d’aquests serveis són les 

sessions prenatals (al Casal de la Gent Gran) o els serveis de nutrició, psicologia 

o fisioteràpia (a l’Espai Jove). L’objectiu és dotar el nou edifici dels espais 

necessaris per tornar a incorporar i centralitzar aquests serveis. 

V: demana estudiar què fer amb els arbres dels passatges entre carrer Penedès 

i carrer Anoia, per risc de caiguda. Ho va traslladar mitjançant l’Hola Sant Andreu 

i no ha rebut resposta. Pregunta també si s’ha valorat aprofitar les plaques solars 

de la nova escola bressol per crear comunitats energètiques, com s’ha fet al Prat 

de Llobregat. 

E.G.: es prèn nota de la demanda. 

V: comenta la falta de visibilitat a l’stop del carrer Garrar amb carrer Anoia, i com 

sovint els vehicles que giren per pujar el carrer Garraf envaeixen el carril contrari 

per no fer tot el gir. 

E.G.: es treballarà amb Policia Local per veure com procedir amb la demanda. 

V: avisa de la presència d’un rusc de vespes asiàtiques en un dels arbres del 

carrer Anoia. 

E.G.: es té coneixement i s’actuarà aviat. 

V: comenta que els accesos dels parquings del carrer Priorat 11 s’utilitza sovint 

com a espai de càrrega i descàrrega de furgonetes de repart, i de vegades es 

posen en doble filera, fet que fa perillosa la circulació i dificulta la visibilitat. 
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E.G.: es prèn nota. Es comenta que amb l’estudi de les zones de càrrega i 

descàrrega arrel del nou servei de zona blava s’ha vist que hi ha una manca de 

zones grogues al barri, i aquest fet provoca aquestes situacions. S’han de 

reubicar aquestes zones. 

V: pregunta per les càmeres de seguretat que s’han d’instal·lar. 

E.G.: s’explica que es col·locaran càmeres a la majoria de les rotondes amb 

lectors de matrícula, així com en zones conflictives del municipis on s’han donat 

casos de delictes de sang. S’explica també que la tardança en executar aquesta 

acció ha encarit el contracte i no es podran posar tantes com es preveia 

inicialment. 

V: comenta l’excessiu soroll pel pas dels trens, especialment els de mercaderies. 

E.G.: s’explica que l’objectiu ha de ser crear un moviment col·lectiu de tot el 

municipi per demanar que el soterrani de les vies del tren de Sant Andreu de la 

Barca s’inclogui al Pla d’Inversions de la Generalitat, ja que és una obra 

pressupostada en uns 850 milions d’euros. Només si totes ens ho creiem i anem 

a una podrem aconseguir-ho. 

V: pregunta si amb les restriccions climàtiques s’obrirà la piscina aquest estiu. 

E.G.: s’explica que, actualment, en cas d’entrar en fase d’emergència 3 no seria 

possible. Tanmateix s’estan treballant esmenes al pla per incorporar aquestes 

alternatives, tenint en compte que la piscina és refugi climàtic.  

V: en relació a la calor a l’estiu, pregunta si es preveu instal·lar tendalls als parcs 

del barri. 

E.G.: no era una acció contemplada, però podria ser factible i s’estudiarà. 

V: pregunta quan es coneixeran les noves zones escolars. 

E.G.: es comenta que aquest mateix dia han arribat des del Departament i 

s’estan acabant de valorar amb l’equip tècnic de l’Ajuntament, i ben aviat es 

publicaran.  

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 


